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Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity  

Zápis ze zasedání ze dne 24. října 2023 

  

Přítomni  
Členové AS LF: 32 členů dle prezenční listiny (příloha č. 1) 

Omluveni: Petr Dobšák 

Hosté:  děkan Martin Repko, proděkanky Eva Brichtová, Lydie Izakovičová Hollá, Kateřina Kaňková, 
Andrea Pokorná, proděkani Tomáš Kašpárek, Michal Koščík, Luboš Křivan, Petr Štourač, 
tajemník Michal Sellner; doc. Regina Demlová, doc. Robert Roman, Mgr. Jana Sedláková. 

 
Program zasedání:   

1. Zahájení 
2. Informace o změnách členství v AS LF MU 
3. Podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2024/2025 
4. Záměr vzniku studijního programu Neurovědy 
5. Vznik centra excelence CREATIC 
6. Změna Organizační struktury LF MU 
7. Změna Volebního řádu AS LF MU 
8. Změna Statutu LF MU 
9. Záměr děkana jmenovat členy Vědecké rady LF MU 
10. Nominace delegáta do Rady vysokých škol na funkční období 2024–2026 
11. Představení proděkanů LF MU 
12. Zpráva děkana 
13. Různé 

1.  Zahájení  

Předseda AS  přivítal všechny přítomné a konstatoval usnášeníschopnost akademického senátu.  
Prezenční listina je přílohou zápisu.   

Pořízením zápisu byla pověřena Mgr. Eliška Vladíková.  

K navrženému programu nebyly připomínky, program zasedání byl jednohlasně přijat.  

2. Informace o změnách členství v AS LF MU 

Předseda AS přivítal nové členky Akademického senátu. 

Předseda VaMK seznámil přítomné s výsledky voleb do SKAS LF MU, které probíhaly 9.–15. 10. 2023. 
Do VI. volebního obvodu byly zvoleny Klára Menšíková a Karolína Holíková, náhradníky byli zvoleni 
Teodor Urban, Martin Kaleta a David Šilhán. Do VII. volebního obvodu byla zvolena Tereza Plačková, 
náhradník zvolen nebyl.   
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3. Podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2024/2025 

Předseda AS  konstatoval, že podklady byly předloženy v termínu daném Jednacím řádem AS LF MU. 

Děkan  V podmínkách k přijetí ke studiu na LF MU držíme poměrně stabilní linii, snažíme se 
přijímací řízení příliš neměnit. Letos jsme zaznamenali podstatně vyšší zájem u zápisu ke 
studiu všeobecného lékařství a přijali jsme tak více studentů, než kolik jsme původně 
plánovali, a to již v prvním kole. Začíná se nám rozmáhat nový „nešvar“, strašně moc 
uchazečů má průměr 1,00. Nevím, jestli je to tím, že uchazeči jsou lepší a lepší nebo 
střední školy jsou benevolentnější a benevolentnější. Nicméně, dostáváme se do situace, 
že na přijetí ke studiu bez přijímacích zkoušek na průměr 1,00 se může přihlásit daleko 
větší počet uchazečů, než bychom měli přijmout. Proto navrhujeme systém, který 
bychom do budoucího roku chtěli zavést. Pro tuto skupinu uchazečů zavádíme další 
podmínky, které nám dovolí udělat jakési pořadí a přijmout jenom tolik uchazečů, kteří 
odpovídají našim závazkům vůči AS. Samozřejmě dominancí pro přijetí ke studiu je 
úspěšné složení přijímací zkoušky.  

Kaňková  U přijímacího řízení na akademický rok, který právě začal, byl meziroční zřetelný nárůst 
přihlášek, loni to tvořilo více jak 1/5 přihlášek na celou MU. Je vidět, že s výjimkou 
programu Embryolog máme spíše rostoucí počet uchazečů, ale ty změny nejsou zase 
nějak dramatické. Došlo k překročení kapacity u všeobecného lékařství zhruba o pět 
procent. Finální počet ale zůstal zachován, protože bylo přijato méně uchazečů do 
zahraničního studia. Vzhledem k těmto trendům jsou navržené podmínky na příští 
akademický rok podobné jako letos. Důležitou změnou je, že program Embryolog 
nebude příští rok otevírán, ale bude otevřen napřesrok, a to z důvodu potřeby vnitřní 
restrukturalizace garančních pracovišť. Co se týče všeobecně přijímacího řízení, chceme 
kombinovat parametry přijímací zkoušky a parametry ukazující dlouhodobou motivaci a 
zájem a ideálně mít meziročně co nejmenší změny. Přijímací podmínky tak zůstávají trojí. 
Dominantní je výsledek přijímací zkoušky, v případě všeobecného a zubního lékařství je 
možná modifikace v pořadí při přijímací zkoušce na základě bodů z vybrané kompetence. 
Ty jsou odstupňovány podle relevance a náročnosti. U všeobecného lékařství je možné 
se bez přijímací zkoušky dostat buď s výborným prospěchem nebo kombinací získaných 
bodů z daných kompetencí. Vzhledem k již zmíněnému velkému zájmu o studium jsme 
se shodli, že nastane-li situace, že by počet uchazečů v tom nejlepším klastru byl moc 
vysoký, tak si vyhrazujeme právo to ještě vnitřně rozrůznit, a to na základě bonifikačních 
kritérií. Další věc, kde se přikláníme k úpravě, je výše bodových hodnocení za vybrané 
kompetence. Certifikát C1 z anglického jazyka dokládá čím dál více lidí, a proto 
navrhujeme snížit tu bonifikaci z 6 bodů na 4 body. I nadále bude více bonifikován než 
ostatní jazyky, a to proto, že se využívá při studiu nejvíce.  

Předseda VK Kladně hodnotíme to, aby byla udržena hranice 30 % přijatých na základě prospěchu a 
tato hranice je pro nás maximální. Zároveň pozitivně hodnotíme zavedení bonifikačních 
bodů jako dalšího kritéria, aby se studenti ještě více diverzifikovali podle aktivity na 
střední škole, což pomůže dostat sem ty nejlepší. Diskutovali jsme snížení bonifikačních 
bodů z angličtiny a podle nás je to odpovídající.  Jediné, co se více diskutovalo, bylo 
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povýšení německého jazyka na úroveň anglickému. Výuková komise dává kladné 
hodnocení a doporučení pro schválení podmínek přijímacího řízení. 

Svoboda  Pokud by němčina měla být adekvátní angličtině, tak za mě taková drobnost, proč by 
angličtina nemohla být adekvátní němčině. Pokud se počet studentů, kteří doložili 
certifikát z angličtiny, zvýšil za rok o 100 lidí, tak se to stává běžným. Nevidím tedy žádný 
benefit v tom, mít tak vysoký počet bonifikačních bodů za certifikát z anglického jazyka. 
Za mě jsem pro to, aby byly všechny jazyky za 3 body.  

Kaňková  To je naprosto relevantní. Nicméně podle Strategického záměru MU je angličtina trošku 
profilovější. Přesto je potřeba trendy postupně sledovat. Já se pak samozřejmě 
nebráním posílení ostatních jazyků.  

Další příspěvek do diskuse již nebyl. 
Podmínky pro přijetí ke studiu na LF MU v akademickém roce 2024/2025  
Počet přítomných členů před hlasováním: 32 
Pro:                   32 
Proti:             0 
Zdržel se:         0 
 
Přijaté usnesení: 
Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity v souladu s § 27 odst. 1 písm. e) zákona o 
vysokých školách schvaluje podmínky pro přijímací řízení ke přijetí do studia v otevíraných studijních 
programech na Lékařské fakultě Masarykovy univerzity v akademickém roce 2024/2025 v předloženém 
znění. 

4. Záměr vzniku studijního programu Neurovědy  

Předseda AS  krátce uvedl bod programu. 

Děkan  Garantem je docent Roman. Jedná se o dvouletý navazující magisterský program 
v českém jazyce a je jak v prezenční formě, tak v kombinované. Program je utvářen ve 
spolupráci s ostatními fakultami a Akademií věd. Jedná se o program, který jde napříč 
jinými studijními obory. Uplatnění absolventa tohoto programu je především 
v akademické sféře jako výzkumník.  

Pokorná  Program by probíhal ve spolupráci s FSS, PřF, CEITEC, oběma fakultními nemocnicemi a 
Akademií věd. Jedná se tak o interdisciplinární program. Hlavním argumentem pro jeho 
vznik je, že máme u nás na fakultě jak doktorské, tak habilitační Neurovědy a magisterský 
článek nám tam chyběl. Tento program by byl nabízen i studentům mimo naši fakultu, 
např. absolventům PřF nebo i FSS či dalších škol. Počet přijímaných studentů by byl řešen 
v návaznosti na akreditaci programu. Pokud bude proces úspěšný, tak bychom 
reportovali o tom, kdy bude zahájeno přijímací řízení.  

Předseda VK  Výuková komise prostudovala dokumenty a nemá k tomu v zásadě připomínky. Byl jen 
vznesen dotaz ohledně financování výuky jiných pracovišť, resp. jiných klinik, kvůli 
založení nového programu a zda nedojde ke snížení financí pro jiné kliniky. Výuková 
komise doporučuje schválení záměru vzniku programu.  

https://is.muni.cz/auth/uradovna/spis?did=3424497;spis=2166250


MU-IS/250095/2023/2166250/LF-3 

4/11 

Gál  Členové AS vnímají propojení nového studijního programu na stávající doktorský a 
habilitační program na LF. Chtěl bych se dotázat na předpokládaný zájem uchazečů o 
nový studijní program a jeho udržitelnost.  

Pokorná  Naplánována výuka, která je klinicky nebo laboratorně orientovaná, bude směřovaná do 
CEITECU a na Neurologickou kliniku. Co se týká udržitelnosti, byla provedena předběžná 
analýza a zájem je.  

Roman  Zájem je velký, projevují zájem studenti jiných fakult, například FSS nebo FF. Podobný 
program u nás v republice neexistuje, přitom všude v okolních státech tomu tak je. 
Zájem projevilo kolem 50 studentů a brali bychom asi polovinu, tedy okolo 20. Studium 
se prolíná s technickým směrem, což je dáno povahou tohoto vědeckého programu. 
Nabízí se tak možnost i studentům z jiných VŠ, např. studentům z VUT.  

Brázdil  Záměr vznikl i z toho důvodu, že je hodně lidí, kteří se vymykají klasickým neurovědám. 
Díky vzniku programu bychom mohli zahájit nové spolupráce i s okolními státy.  

Pokorná  Očekávám, že se podaří ještě více prohloubit interdisciplinární propojenost a spolupráci.   

Děkan  Různé medicínské obory se začínají učit různými fakultami. Jsem proti tomu, a proto 
musíme být proaktivní. Vidím tento nový program jako rozvojový, může nás jako LF 
posunout dál. Neurovědy jsou excelentním vědecko-výzkumným programem a jsou 
excelentně publikovatelné a hodnotitelné. Nečekáme od zavedení přímý efekt, ale ta 
přidaná hodnota celého toho programu tam je.  

Jurajda  Kde a v jakém rozsahu se bude tento studijní program provozovat? 

Brázdil  Předpokládáme, že to zvládneme v laboratořích, které jsou na CEITECU, samozřejmě ve 
spolupráci s ostatními pracovišti. 

Pokorná  Já jsem reagovala úplně stejně, když jsme připravovali záměr. Myslíme na to.  

Další příspěvek do diskuse již nebyl. 

Záměr vzniku studijního programu Neurovědy 
Počet přítomných členů před hlasováním: 32    
Pro:   32     
Proti:  0     
Zdržel se: 0  
    
Přijaté usnesení:  
Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity v souladu s § 27 odst. 2 písm. a) zákona o 
vysokých školách souhlasí s návrhem vzniku studijního programu Neurovědy (typ navazující 
magisterský, forma prezenční a kombinovaná, jazyk český) a doporučuje jej Vědecké radě Lékařské 
fakulty Masarykovy univerzity ke schválení. 
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5.  Vznik centra excelence CREATIC  

Děkan představil nově vznikající pracoviště CREATIC. Záměr následně představila doc. Regina Demlová. 

Předseda AS  Byla zmíněna udržitelnost projektu. Jak jsme vázáni udržitelností?  

Demlová  Je tam udržitelnost asi 5 let. Věřím však, že pracoviště přežije nás všechny.  

Kašpárek  Tohle není jenom projekt Farmakologického ústavu, ale projekt celé LF MU. Jedná se o 
strategický projekt, který propojuje více institucí a na kterém se můžeme podílet všichni. 
Propojuje LF, nemocnice a přináší to potenciál spolupráce.  

Dolina  Ta udržitelnost je na nás. Já bych to otočil, jestli spíš my jsme ochotní tu udržitelnost 
podpořit. A měli bychom, protože žijeme tady nejenom na úseku deseti let a tady to 
téma má všeobecně obrovský potenciál.  

Svoboda  Já se taky nebojím, to určitě naplníme. Ten projekt nás propojuje. Riziko lehce vidím 
v tom, že musíme mít špičkové lidi, je potřeba sehnat ty správné a kvalifikované.  

Demlová  Víme o tom a řešíme to. Chceme sem dostat lidi z jiných fakult a ze zahraničí. Dokonce 
jsme dostali nabídku tréninkového centra v Německu.  

Děkan  Ten projekt je zajímavý i z etického hlediska, protože se zabývá vzácnými onemocněními. 
Ten dopad na socioekonomický sektor a stát tím, že se to bude vyrábět ve férových 
podmínkách, že to nebude komerční výzkum, je za mě velmi důležitý. A to je ta 
společenská role fakulty, kterou by měla plnit (Fair Medicine). 

Další příspěvek do diskuse již nebyl. 

Vznik nového pracoviště CREATIC 
Počet přítomných členů před hlasováním: 32    
Pro:   32     
Proti:  0     
Zdržel se: 0  
    
Přijaté usnesení:  
Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity v souladu s § 27 odst. 1 písm. a) zákona o 
vysokých školách a dle čl. 26 odst. 2 Statutu Lékařské fakulty Masarykovy univerzity schvaluje s 
účinností od 1. 1. 2024 vznik nového pracoviště Lékařské fakulty Masarykovy univerzity s názvem 
„CREATIC“.  
 

6.–8. Změna Organizační struktury LF MU, Volebního řádu AS LF MU, Statutu LF MU 

Předseda AS v souvislosti se zřízením nového pracoviště je potřeba změnit některé vnitřní předpisy 
fakulty. Konkrétně se jedná o změnu Organizační struktury, Volebního řádu AS LF MU a 
Statutu LF MU. Z důvodu provázanosti jednotlivých předpisů navrhuji projednat změny 
v jednotlivých předpisech v rámci jednoho bodu.  

Děkan  Potřebujeme do Organizační struktury LF MU zavést nový typ pracoviště typu centra 
excelence. Také se změnil název Kliniky interní, geriatrie a praktického lékařství na název 
Všeobecná interní klinika, který byl již schválen na předchozím zasedání AS LF MU. 
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Koščík  Předkládáme změnu tří předpisů, u kterých se průřezově mění tři body. Především jde o 
zavedení pracoviště CREATIC do třech předpisů – Organizační struktury, do Statutu a do 
Volebního řádu. Důvodem pro to, že musíme pracoviště CREATIC vyjmout mimo 
strukturu stávajících pracovišť, je požadavek EU. Finance získané projektem jsou určené 
na vznik nového pracoviště, které bude mít nové kvality a určitou samostatnost. Na 
vzniku tohoto typu pracoviště mají zájem i partneři projektu ze zahraničí. EU chce 
nějakou procesní záruku, pracoviště bude mít vlastní Vědeckou radu, kde budou 
zastoupeny ostatní spolupracující pracoviště. Centra excelence budou mít svoji vlastní 
vnitřní strukturu, na které se budou částečně podílet i ostatní instituce.  

Další změna se dotkne Statutu LF MU, dotýká se počtu členů Vědecké rady. Jedná se o 
navýšení členů z 45 na 48 s tím, že zůstane zachována nejméně 1/3 tvořená externisty.  

Třetí změna je ve Volebním řádu AS LF. Příští rok budou volby do akademického senátu, 
je třeba upravit, do kterých volebních obvodů budou spadat zaměstnanci centra 
excelence (bude to spolu s teoretickými ústavy). Volební obvod VI. je nově rozšířen pro 
všechny studenty doktorských programů na LF, volební obvod VII. je explicitně rozšířen 
o studenty programu Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví – 
Embryolog.  

Předseda LK  Legislativní komise nemá připomínek. 

Joukal  Musí být ve volebním řádu u obvodu VII. uveden studijní program Bioanalytická 
laboratorní diagnostika ve zdravotnictví – Embryolog takto explicitně, nelze to nějak 
zevšeobecnit.  

Koščík  Program Embryolog není navazující magisterský, ale rovnou magisterský a magisterské 
programy jsou i programy Zubního a Všeobecného lékařství. Takže je zevšeobecněno 
vše, co jde.  

Joukal  Spíš filozofická otázka, jestli zařazovat všechny Ph.D. studenty směrem k Všeobecnému 
lékařství. Protože základna pro Všeobecné lékařství je opravdu velká a pravděpodobnost 
zvolení zástupce za Ph.D. je tak velmi nízká a myslím si osobně, že hlas doktorských 
studentů by byl v některých tématech velice žádoucí. 

Koščík  Tato debata je zde přítomna dlouhodobě. Studentská komora si to přála tehdy tímto 
způsobem, který tu funguje nyní. Argumentem bylo, že tak jako tak se v tom volebním 
obvodu vždy stejně zástupci Ph.D. objeví. To ale spíše tím způsobem, že zvolíte studenta 
v posledním ročníku a on se pak stane doktorandem. Možnost vytvořit samostatný 
obvod pro Ph.D. studenty tu je, ale pokud se to rozhodneme rozdělit, tak si musíme 
vydiskutovat, co by se stalo, kdyby se zvolený student magisterského studia stal 
najednou doktorandem. Vyžadovalo by to ale komplexnější úpravy, takže to určitě 
s touto novelou nestihneme.  

Kaňková  Trošku mi to připadá disparátní, my vlastně u těch obvodů, kde je VL a ZL nezmiňujeme 
tu formu studia. Tak co kdybych u těch dlouhých studijních programů napsali dlouhé 
studijní programy, kromě VL a ZL.  

Joukal  K tomu mě napadá, že by tam spadali i studenti doktorských studijních programů.  
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Pokorná  Já jsem zastáncem toho, aby každý, kdo má být volen do příslušného volebního obvodu 
byl náležitě označen.   

Další příspěvek do diskuse již nebyl. 

Změna Organizační struktury LF MU     
Počet přítomných členů před hlasováním: 32 
Pro:   32 
Proti:  0 
Zdržel se: 0 
 
Přijaté usnesení:  
Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity v souladu s § 27 odst. 1 písm. b) zákona o 
vysokých školách schvaluje s účinností od 1. 1. 2024 nové znění Organizační struktury Lékařské fakulty 
Masarykovy univerzity v předloženém znění. 
 
Změna Volebního řádu AS LF MU 
Počet přítomných členů před hlasováním: 32 
Pro:   32 
Proti:  0 
Zdržel se: 0 
 
Přijaté usnesení:  
Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity v souladu s § 27 odst. 1 písm. b) zákona o 
vysokých školách schvaluje s účinností od 1. 1. 2024 nové znění Volebního řádu Akademického senátu 
Lékařské fakulty Masarykovy univerzity v předloženém znění.  
 
Změna Statutu LF MU 
Počet přítomných členů před hlasováním: 32 
Pro:   32 
Proti:  0 
Zdržel se:        0 
 
Přijaté usnesení:  
Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity v souladu s § 27 odst. 1 písm. b) zákona o 
vysokých školách schvaluje s účinností ode dne vyhlášení novelu Statutu Lékařské fakulty Masarykovy 
univerzity v předloženém znění.  
 

9. Záměr děkana jmenovat členy Vědecké rady LF MU 

Děkan  Vědecká rada končí s končícím volebním obdobím děkana. Předkládám návrh na rozšíření 
stávajícího počtu členů VR o tři nové členy. Vědeckou radu bych rád svolal již 23. 11. 2023. 
Co se týká interních členů, tak si dovolím představit 6 nových členů, kteří v předchozí VR 
nebyli: doc. MUDr. Regina Demlová, Ph.D., prof. MUDr. Hana Jedličková, Ph.D., doc. MUDr. 
Marek Joukal, Ph.D., prof. MUDr. Petr Kala, Ph.D., prof. MUDr. Jan Krejčí, Ph.D. a doc. MUDr. 
Vít Weiberger, Ph.D. Novými externisty jsou: doc. Ing. Ladislav Janíček, Ph.D., MBA, LL.M., 
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prof. MUDr. Jiří Manďák, Ph.D. a prof. MUDr. Juraj Payer, PhD., MPH, FRCP, FEFIM.  Další 
novou členkou je také proděkanka prof. MUDr. Eva Brichtová, Ph.D.   

Další příspěvek do diskuse nebyl.  

Pro tajné hlasování v tomto a v dalším bodě byli zvoleni skrutátoři: Matyáš Fejfar, Veronika Kadečková 
a Jiří Dolina.  

Záměr děkana jmenovat členy Vědecké rady LF MU 
(tajné hlasování) 
 
Počet přítomných členů před hlasováním: 32 

prof. MUDr. Martin Bareš, Ph.D.                                          prof. MUDr. Milan Brázdil, Ph.D. 
Pro:                             30                                                       Pro:                           30 
Proti:                             0                                                         Proti:                          0 
Zdržel se:                      2                                                           Zdržel se:                   2  

prof. MUDr. Eva Brichtová, Ph.D.                                      doc. MUDr. Regina Demlová, Ph.D. 
Pro:                             31                                                         Pro:                            31 
Proti:                             0                                                           Proti:                           0 
Zdržel se:                      1                                                     Zdržel se:                    1 

prof. RNDr. Ladislav Dušek, Ph.D.                                     prof. MUDr. Roman Gál, Ph.D. 
Pro:                             31                                                        Pro:                            31 
Proti:                             0                                                       Proti:                           0 
Zdržel se:                      1                                                     Zdržel se:                    1 

doc. MVDr. Aleš Hampl, CSc.                                             prof. MUDr. Markéta Hermanová, Ph.D. 
Pro:                             31                                                         Pro:                            30 
Proti:                             0                                                       Proti:                           1 
Zdržel se:                      1                                                        Zdržel se:                    1 

prof. MUDr. Lydie Izakovičová Hollá, Ph.D.                        prof. MUDr. Hana Jedličková, Ph.D. 
Pro:                             31                                                        Pro:                            29 
Proti:                             0                                                   Proti:                           1 
Zdržel se:                      1                                                        Zdržel se:                    2 

doc. MUDr. Marek Joukal, Ph.D.                                     prof. MUDr. Petr Kala, Ph.D. 
Pro:                             29                                                       Pro:                            31 
Proti:                             1                                                     Proti:                           0 
Zdržel se:                      2                                                      Zdržel se:                    1 

prof. MUDr. Zdeněk Kala, CSc.                                          prof. MUDr. Kateřina Kaňková, Ph.D. 
Pro:                             30                                                       Pro:                            31 
Proti:                             0                                                        Proti:                           0 
Zdržel se:                      2                                                         Zdržel se:                    1 

prof. MUDr. Tomáš Kašpárek, Ph.D.                                prof. MUDr. Jan Krejčí, Ph.D. 
Pro:                             31                                                       Pro:                            31 
Proti:                             0                                                      Proti:                           0 
Zdržel se:                      1                                                        Zdržel se:                    1 
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doc. MUDr. Lubomír Křivan, Ph.D.                                      prof. MUDr. Jiří Litzman, CSc. 
Pro:                             31                                                              Pro:                            31 
Proti:                             0                                                              Proti:                           0 
Zdržel se:                      1                                                              Zdržel se:                    1 

prof. MUDr. Jiří Mayer, CSc.                                                     prof. MUDr. Ladislav Pánek, Ph.D. 
Pro:                             30                                                              Pro:                            31 
Proti:                             0                                                              Proti:                           0 
Zdržel se:                      2                                                              Zdržel se:                    1 

prof. PhDr. Andrea Pokorná, Ph.D.                                         prof. RNDr. Šárka Pospíšilová, Ph.D. 
Pro:                             31                                                              Pro:                            31 
Proti:                             0                                                              Proti:                           0 
Zdržel se:                      1                                                              Zdržel se:                    1 

MUDr. Ivo Rovný, MBA                                                              prof. RNDr. Ondřej Slabý, Ph.D. 
Pro:                             31                                                              Pro:                            31 
Proti:                             0                                                              Proti:                           0 
Zdržel se:                      1                                                              Zdržel se:                    1 

prof. MUDr. Martin Smrčka, Ph.D., MBA                             prof. MUDr. Miroslav Souček, CSc. 
Pro:                             31                                                           Pro:                            31 
Proti:                             0                                                            Proti:                           0 
Zdržel se:                      1                                                              Zdržel se:                    1 

prof. MUDr. Marek Svoboda, Ph.D.                                       prof. MUDr. Jaroslav Štěrba, Ph.D. 
Pro:                             31                                                              Pro:                            31 
Proti:                             0                                                            Proti:                           0 
Zdržel se:                      1                                                             Zdržel se:                    1 

prof. MUDr. Petr Štourač, Ph.D., MBA, FESAIC                    prof. MUDr. Vlastimil Válek, CSc., MBA, EBIR 
Pro:                             31                                                             Pro:                            30 
Proti:                             0                                                             Proti:                           0 
Zdržel se:                      1                                                             Zdržel se:                    2 

doc. MUDr. Vít Weinberger, Ph.D.                                       doc. RNDr. Eva Bártová, Ph.D., DSc. 
Pro:                             31                                                          Pro:                            31 
Proti:                             0                                                            Proti:                           0 
Zdržel se:                      1                                                             Zdržel se:                    1 

prof. MUDr. Ingrid Brucknerová, Ph.D.                                prof. MUDr. Roman Havlík, Ph.D. 
Pro:                             31                                                            Pro:                            31 
Proti:                             0                                                            Proti:                           0 
Zdržel se:                      1                                                              Zdržel se:                    1 

prof. MUDr. Petr Hejna, Ph.D., MBA                                      doc. Ing. Ladislav Janíček, Ph.D., MBA, LL.M. 
Pro:                             31                                                              Pro:                            31 
Proti:                             0                                                           Proti:                           0 
Zdržel se:                      1                                                           Zdržel se:                    1 

prof. MUDr. David Kachlík, Ph.D.                                          prof. MUDr. Alena Kobesová, Ph.D. 
Pro:                             31                                                             Pro:                            31 
Proti:                             0                                                            Proti:                           0 
Zdržel se:                      1                                                             Zdržel se:                    1 
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prof. MUDr. Milan Kolář, Ph.D.                                             prof. MUDr. Jiří Manďák, Ph.D. 
Pro:                             31                                                             Pro:                            31 
Proti:                             0                                                           Proti:                           0 
Zdržel se:                      1                                                            Zdržel se:                    1 

doc. MUDr. Lubomír Martínek, Ph.D.                                 prof. MVDr. Alois Nečas, Ph.D., MBA 
Pro:                             31                                                            Pro:                            30 
Proti:                             0                                                              Proti:                           0 
Zdržel se:                      1                                                            Zdržel se:                    2 

prof. MUDr. Daniela Ostatníková, PhD.                              prof.MUDr. Juraj Payer, 
Ph.D.,MPH,FRCP,FEFIM 
Pro:                             31                                                          Pro:                            31 
Proti:                             0                                                          Proti:                           0 
Zdržel se:                      1                                                            Zdržel se:                    1 

doc. PharmDr. Anna Paul Hrabovská, PhD.                       doc. MUDr. Ondřej Urban, Ph.D. 
Pro:                             30                                                          Pro:                            31 
Proti:                             0                                                          Proti:                           0 
Zdržel se:                      2                                                              Zdržel se:                    1 

Ing. Vlastimil Vajdák                            
Pro:                             28 
Proti:                             3 
Zdržel se:                      1                                                                
 
Všichni navrhovaní členové byli doporučeni děkanovi ke jmenování.  
 
Přijaté usnesení:  
Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity v souladu s § 27 odst. 1 písm. f) zákona o 
vysokých školách uděluje souhlas s návrhem děkana ke jmenování nových členů Vědecké rady Lékařské 
fakulty Masarykovy univerzity v předloženém znění. 

10.   Nominace fakultního delegáta do Rady vysokých škol na funkční období 2024–2026 

Předseda AS  Do RVŠ může být delegován pouze člen akademické obce. Delegát fakulty nominovaný 
AS LF bude následně potvrzován AS MU. Nominován byl pouze jeden kandidát, stávající 
delegát za LF MU Mgr. Bc. Michal Koščík, Ph.D. 

Koščík Děkuji za nominaci. Rada VŠ je v podstatě akademický senát akademických senátů a 
má poměrně velké množství členů. Schází se dvakrát ročně. Je tam důležitá účast v 
komisích, přičemž já jsem doteď byl v Legislativní a Ekonomické komisi. 

Nominace fakultního delegáta do RVŠ 
(tajné hlasování) 
 
Počet přítomných členů před hlasováním: 32 
Pro Mgr. Bc. Michala Koščíka, Ph.D.:   31 
Zdržel se:                                                          1Přijaté usnesení:  
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Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity tímto nominuje Mgr. Bc. Michala Koščíka, 
Ph.D. jako delegáta Lékařské fakulty Masarykovy univerzity do Rady vysokých škol pro funkční období 
2024-2026. 

11. Představení proděkanů LF MU 

Děkan krátce představil stávající i nové proděkany LF MU.  

12. Zpráva děkana 

Děkan  seznámil přítomné s událostmi, které se odehrály na fakultě od posledního zasedání 
akademického senátu. Vyzdvihl především imatrikulace a promoce studentů, zahájení 
CREATICu, grémium MUNI BioPharm a také říjnovou akci Grilování děkanů. 

Gál                Informoval o složité situaci v nemocnicích v souvislosti s novelou práce a implementací 
směnného provozu. Na některých klinických pracovištích je riziko zhoršení nejen 
dostupnosti zdravotnické péče, ale i ohrožení pre- a postgraduální výuky.   

13. Různé 

Předseda AS  navrhnul termíny pro prvních pět zasedání v roce 2024. 

Přijaté usnesení:  

Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity schvaluje následující termíny svých řádných 
zasedání v roce 2024: 23. 1. 2024, 27. 2. 2024, 26. 3. 2024, 23. 4. 2024, 21. 5. 2024  

Kalianko  přednesl přítomným pozvánku na březnový 26. ples mediků. 

Předseda AS  poděkoval za plodné jednání a zasedání ukončil.  

 

Přílohy:  1) Prezenční listina 

2) Přijímací řízení na LF MU pro akademický rok 2024/2025 

3) Organizační struktura LF MU 

4) Volební řád AS LF MU 

5) Statut LF MU 
 

 
 
 
 

doc. RNDr. Josef Tomandl, Ph.D.      V Brně dne 24. října 2023 
předseda AS LF MU 
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